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Ärendelista 
 
Paragraf Ärende Diarie-

nummer 
§ 62 Budget 2024, bildningsförvaltningen 2023/869 
§ 63 Funäsdalens förskola 2023/1010 
§ 64 Övrig fråga, lokalsituationen Södra skolan och 

Härjedalens gymnasium, Sveg 
 

§ 65 Övrig fråga, Jämtlands gymnasieförbund  
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsens bildningsutskott 
2023-12-12 

Bu § 62 Dnr KS 2023/869 

 

Budget 2024, bildningsförvaltningen 

Beslut 

Bildningsutskottet avvaktar beslut i ärendet, budget 2024 
bildningsförvaltningen, till bildningsutskottets sammanträde 24 januari 2024. 

Ärende 

Bildningsförvaltningen har blivit tilldelade en budgetram på  
207 471 000 kronor.  

Bildningsförvaltningens behov utifrån den verksamhet man idag bedriver 
samt uppfyllandet av lagkrav är en budget på 217 001 000 kronor. 
Differensen mot tilldelad budgetram är 9 530 000 kronor. 

Förslag under sammanträdet 

Ordförande Johan Fredholm (M) föreslår att bildningsutskottet avvaktar 
beslut i ärendet budget 2024 bildningsförvaltningen, till bildningsutskottets 
sammanträde 24 januari 2024. 

Karin Holmin (VH) föreslår en utökad budgetram för bildningsförvaltningen 
2024 med 9 530 000 kronor. Detta utifrån nuvarande skolstruktur samt 
kostnader för anpassad förskola och grundskola. 

Beslutsgång 

Ordförande frågar om bildningsutskottet beslutar enligt hans eget förslag 
eller enligt Holmins förslag och fastslår att bildningsutskottet beslutar enligt 
hans eget förslag. 
Omröstning begärs. 

Ordförande klargör beslutsgången vid omröstningen: ja för hans eget förslag, 
nej för Holmins förslag. 

Ja: Lisa Sjelin (C), Tomas Jonsson (S), Thomas Wiklund (M) Johan 
Fredholm (M). 
Nej: Karin Holmin (VH). 

Ordförande fastslår att bildningsutskottet med fyra ja-röster mot en nej-röst 
beslutar enligt hans eget förslag.   

Reservation   

Karin Holmin (VH) reserverar sig mot bildningsutskottets beslut. 

_____ 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsens bildningsutskott 
2023-12-12 

Bu § 62, fortsättning Dnr KS 2023/869 

 

Beslutet skickas till: 
Förvaltningschef, bildning 
Ekonomiavdelningen 
 
Ajournering 
Sammanträdet ajourneras klockan 10.05–10.15. 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsens bildningsutskott 
2023-12-12 

Bu § 63 Dnr KS 2023/1010 

 

Funäsdalens förskola 

Beslut 

Bildningsutskottets förslag: 

Kommunstyrelsen beslutar om en kortsiktig lösning för att kunna erbjuda 
förskoleplatser till höstterminen 2024, för barn födda 2023 och 2024 och 
framåt. 

Bildningsförvaltningen föreslår även att kommunstyrelsen beslutar om ett 
långsiktigt beslut i form av projektering av ny förskola i Funäsdalen. 

Ärende 

Den nya förskolan i Funäsdalen invigdes och togs i bruk i januari 2017. 
Redan då var förskolan med fyra avdelningar för liten för antalet barn som 
var i behöv av barnomsorg i Funäsdalen. Då förskolans lokaler var generösa 
till ytan beslutades då att utöka barnantalet per avdelning från 17 barn till 20 
barn per avdelning (Nbfk § 66/2018). För övriga förskolor i Härjedalens 
kommun är siffran fortfarande 17 barn per avdelning. Beslutet innefattade 
också att slå ihop Bruksvallarnas förskola och Funäsdalens förskola till en 
och samma enhet, för att på så sätt ha möjlighet att planera barn på en 
förskola utifrån vårdnadshavarnas behov av barnomsorg (Nbfk § 66/2018). 
Trots detta räckte inte antalet förskoleplatser till och 2022 öppnades en 
förskoleavdelning upp på Fjällviolen för 20 barn. Det ökade barnantalet i 
Funäsdalen beror dels på ökat födelsetal utifrån en ökad inflyttning till 
Funäsdalen, dels på inflyttning. Fjällviolen har fortsatt att användas sedan 
dess:  
2022 vårterminen 20 barn  
2022 höstterminen 18 barn  
2023 vårterminen 17 barn 
2023 höstterminen 15 barn 
 
Våren 2022 togs beslut om en utbyggnad av Funäsdalens förskola med en 
avdelning (KS 2022/148), men då bygglovet inte beviljats har inte denna 
utbyggnad påbörjats. 
 
I början av november 2023 är det sammanlagda antalet platser i 
Bruksvallarnas förskola, Funäsdalens förskola samt på Fjällviolen 
114 platser. Totalt antal placeringar är 105 barn, varav två lediga platser på 
Funäsdalens förskola, två lediga plaster på Fjällviolen samt fem lediga 
platser på Bruksvallarnas förskola, vilket sammanlagt är nio lediga platser.  
I dagsläget finns 15 barn i kö till förskola i området. Under våren kan 
modulen vid Fjällviolen användas, men under sommaren 2024 kommer 
modulen rivas. 
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Enligt 8 kapitlet 14 § skollagen (2010:800) ska de vårdnadshavare som 
anmält önskemål om plats i förskola med offentlig huvudman, bli erbjuden 
förskoleplats inom fyra månader. Barn som av fysiska, psykiska eller andra 
skäl har behov av särskilt stöd i sin utveckling i form av förskola ska 
erbjudas förskola skyndsamt. Det innebär att kommunen har som mest fyra 
månader att placera ett barn på en förskola i närheten av hemmet. I ett 
område som Funäsdalen, där det under senaste åren skett en inflyttning som 
är svår att förutspå försvåras planeringen. 
 
Bildningsförvaltningen ser behov av två beslut i ärendet. Dels ett kortsiktigt 
beslut om att tillgodose förskoleplatser i Funäsdalen från och med augusti 
2024, och dels ett långsiktigt beslut.  
Det kortsiktiga beslutet innebär att kommunen behöver fler förskoleplatser 
från och med hösten 2024 då det är 16 barn som börjar förskoleklass och 
således flyttar till skolans verksamhet och antalet barn i kö är i dagsläget 12 
barn, köläget går dock inte att fastställa då augusti är mer än fyra månader 
bort. 
 
För den kortsiktiga lösningen ser bildningsförvaltningen endast ett alternativ. 
Att eleverna vid Bruksvallarnas skola, som idag ser ut att vara 13 elever 
höstterminen 2024, flyttar till Funäsdalens skola och att Bruksvallarna skola 
blir en renodlad förskola till dess att fler förskoleplatser finns i Funäsdalen. 
Detta skulle medföra att kommunen inte tvingas neka nya barn plats på 
förskola till dess att fler förskoleplatser finns i Funäsdalen. 
För den långsiktiga lösningen ser förvaltningen endast ett alternativ, vilket är 
att snarast påbörja projektering för en ny förskola i Funäsdalen med tre eller 
fyra avdelningar. 

Att inte kunna erbjuda förskoleplatser i en expansiv kommundel kan 
innebära konsekvenser för hela kommunens ekonomi. Det kan också 
innebära svårigheter vid rekrytering av personal inom kommunens alla 
förvaltningar, om inte tillgång till barnomsorg kan tillgodoses. 

Finansiering 
 
Kostnader för eventuell nybyggnation behöver fastställas av 
kommunledningsförvaltingen.  

Tjänstemannaförslag 

Kommunledningsförvaltningen föreslår att kommunstyrelsen beslutar om en 
kortsiktig lösning för att kunna erbjuda förskoleplatser till höstterminen 
2024, för barn födda 2023 och 2024 och framåt. 
 
Bildningsförvaltningen föreslår även att kommunstyrelsen beslutar om ett 
långsiktigt beslut i form av projektering av ny förskola i Funäsdalen. 
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Förslag under sammanträdet 

Thomas Wiklund (M) föreslår bifall till förvaltningens förslag. 

Beslutsgång 

Ordförande frågar om bildningsutskottet beslutar enligt förvaltningens 
förslag och fastslår att svaret är ja. 

_____ 

Beslutet skickas till: 
Kommunchef 
Förvaltningschef, bildning 
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Bu § 64  

 

Övrig fråga, lokalsituationen Södra skolan och 
Härjedalens gymnasium, Sveg 

Ärende 

Karin Holmin (VH) undrar hur lokalsituationen ser ut för eleverna vid Södra 
skolan och Härjedalens gymnasium, Sveg. 

Förvaltningschef Tina S. Hammargård svarar att förra veckan påbörjades 
byggandet av modullösningen för Södra skolan. Den beräknas vara klar för 
inflyttning efter sportlovet. Fram till dess får årskurs 7 och 8 undervisning 
enligt följande veckoschema, två dagar på Folkan i Sveg, två dagar på 
Furulundsskolan i Lillhärdal och en dag distansundervisning. Årskurs 9 har 
idag undervisning i lokaler som är godkända för undervisning i 
skolbyggnaden i Sveg.  

Härjedalens gymnasium håller till största del sin undervisning i A-huset i 
skolbyggnaden i Sveg. 

_____ 
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Bu § 65  

 

Övrig fråga, Jämtlands gymnasieförbund 

Beslut 

Bildningsutskottets förslag: 

Bildningsutskottet ger förvaltningen i uppdrag att ge en djupare presentation 
av vad det skulle innebära för Härjedalens kommun att ingå i Jämtlands 
gymnasieförbund (JGY) 

Ärende 

Lisa Sjelin (C) lyfter frågan att utreda en ny ansökan att ingå i Jämtlands 
gymnasieförbund (JGY) 

Ordförande Johan Fredholm (M) svarar att det är intressant och något 
förvaltningen borde kunna informera bildningsutskottet närmare om. 

Förslag under sammanträdet 

Ordförande Johan Fredholm (M) föreslår att bildningsförvaltningen får i 
uppdrag att ge en djupare presentation av vad det skulle innebära för 
Härjedalens kommun att ingå i Jämtlands gymnasieförbund (JGY). 

Thomas Wiklund (M) föreslår bifall till ordförandes förslag med ändringen 
att det i stället för Jämtlands gymnasieförbund står ett gymnasieförbund. 

Beslutsgång 

Ordförande frågar om bildningsutskottet beslutar enligt hans eget förslag 
eller enligt Wiklunds förslag och fastslår att bildningsutskottet beslutar enligt 
hans eget förslag. 

Reservation   

Karin Holmin (VH) reserverar sig mot bildningsutskottets beslut. 

_____ 

Beslutet skickas till: 
Förvaltningschef, bildning 
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